



NOTES GUSTATIVES

Robe or fin et brillant, sublimée par une effervescence somptueuse. Arômes de fruits à chair blanche et de citron caviar suivis des notes légèrement toastées et d'agrumes confits au nez. Bouche délicate et équilibrée. Belle persistance aromatique.



80 % Chardonnay – 18 % Pinot Noir – 2 % Pinot Meunier

Dosage : Brut, 6 g/l

La vinification en demi Muids et le terroir subliment cette cuvée conçue à partir de raisins issus de villages en 1^{er} Cru. Le dosage léger révèle la profondeur de ce champagne et ses qualités intrinsèques : puissance et subtilité.

PREMIER CRU

TASTING NOTES

Light and shiny gold robe, sublimated by a sumptuous effervescence. Aromas of fresh white flesh fruits and citrus caviar, followed by slightly toasted and candied lemon notes on the nose. Delicate and well balanced palate with a beautiful lingering fragrance.



Chardonnay 80% – Pinot Noir 18% – Pinot Meunier 2%

Dosage: Brut, 6 g/l

Vinification in demi Muids and the terroir intensifies this cuvée made with grapes from 1^{er} cru villages. The light dosage reveals the depth of this champagne and its inherent qualities: power and subtlety.